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1. Welkom:  
 
De voorzitter van de sportraad verwelkomt alle leden.   
 
2. Goedkeuring verslag:   
 
Geen opmerkingen.  
 
3. Advies subsidiereglementen: 
 
Momenteel is het nog niet mogelijk om een duidelijk advies te formulieren rond de nieuwe 
subsidiereglementen. Er ontbreken nog de nodige doelstellingen. Wanneer deze aangereikt worden 
zullen deze beschikbaar worden gesteld aan de leden van de sportraad.  
De verschillende subsidies voor sport zijn : Kwaliteitssubsidies, jeugdinpulssubsidies en de 
infrastructuursubsidies.  

Wanneer we spreken over infrastructuursubsidies is het duidelijk dat deze moeten gebruikt worden 
voor het vernieuwen van de gebouwen. We spreken dan enkel over kleedkamers, buitenverlichting, 
enz.. Kantines behoren niet tot deze doelgroep.   

Opmerkingen vanuit de sportraad zijn : Deze subsidies zijn de laatste jaren niet / of zelfs nooit 
geïndexeerd. De nodige aandacht naar verdeelsleutel kan noodzakelijk zijn wanneer men spreekt over 
de ouderdom van een gebouw. De ouderdom legt een hogere score op bij berekening. Duurzaamheid 
zou ook zeker een parameter moeten zijn. We spreken dan van zonnepanelen, ledverlichting, 
warmtepomp, automatische verlichtingsdetectie, enz… 

De kwaliteitssubsidies en jeugdinpulssubsidies kunnen misschien beter samengevoegd worden. 
Verschillende onderwerpen komen in beide dossiers terug wat men ervaart als dubbel werk….  

De norm voor het mogen indienen “ erkende Kastelse verenigingen “  is voor iedereen logisch.          
Verder mee op te volgen.  

 
4. Online reserveringssysteem gemeentelijke vrijetijdinfrastructuur:  
 
Alle clubs kunnen vanaf heden gebruik maken van het online reserveren van gemeentelijke 
accommodaties ( Sporthallen, OC, enz…) Het systeem is opgestart op 01/08/2020 ( Evelien 
Woestenborgs ) De opvolging van het systeem blijft nog steeds in handen van de verantwoordelijke van 
de gemeente Kasterlee. De regel dat verenigingen die in het verleden al gebruik maakte van de 
infrastructuur steeds voorrang krijgen naar invulling blijft wel behouden.  



 
5. Planning overlegmomenten Sportraad: 
 
Volgende datums van de sportraad zijn : 07/10/2020 ,  09/12/2020, 10/02/2021, 21/04/2021 en 
23/06/2021 met dezelfde locatie ( gemeentehuis Kasterlee ) De algemene vergadering zal niet meer 
gehouden worden in 2020 ( corona maatregelen ) . De sportraad denkt momenteel na over een nieuwe 
invulling ( concept )  voor 2021.  

 
6. Varia: 
 

- Er werden nadars gestolen bij voetbalclub Kfc De Kempen. Gezien het nut is de vraag aan de 
gemeente of deze sportclub terug zou kunnen beschikken over 2 nieuwe nadars. 

- Op en rond de parking van de Molenstraat is er nood om meer maaibeurten in te lassen. Het 
onkruid daar geeft een onverzorgde indruk. Zal bekeken worden door de technische diensten. 

- De Kiss and Ride strook op de parking blijft voor moeilijkheden zorgen. Ouders gebruiken deze 
strook te frequent als parking wanneer zij wachten op sportende spelers. Meer sensibilisering 
zou er voor kunnen zorgen dat deze strook niet permanent in gebruik is… 

- Het skatepark dat recent is aangelegd zou zeker nog moeten voorzien worden van extra 
vuilbakken. Momenteel is er een nijpend tekort. Door het veelvuldig gebruik is er ook op 
bepaalde tijdstippen lawaaihinder wat moeilijk te voorkomen is. Wat wel als enorme hinder is 
vastgesteld is het passeren van jongeren met motorfietsen. Verbodsborden kunnen dit 
mogelijks verhelpen.  

- Er is geen verduidelijking ( bord Korfbal ) aanwezig aan de velden/parking. Dit zou zeker een 
meerwaarde zijn om buitenstaanders beter op de hoogte te brengen.  

- Het voetbalveld ( mazenveld ) kamt nog steeds met het fenomeen van engerlingen. Momenteel 
is dit nog niet aangepakt wegens de strenge corona maatregelen. 

- Er is nog geen duidelijkheid wat er gaat gebeuren met de infrastructuur van de Molenkring. Wat 
met de container, wie komt er mogelijks in de gebouwen, enz… De gemeente onderzoekt alle 
mogelijke opties hiervoor .   

- Momenteel is er vraag lopende voor een bijkomende parking in de Preistraat in Tielen. 
- De loodsen die verschillende verenigingen kunnen huren als extra opslagruimte worden verder 

opgeknapt. Compartimenten worden stelselmatig leeggemaakt.  
 

 
Een volgend overleg kan geplant worden op 07/10/2020  
 
 
Einde vergadering: 21.44u 
Zorg intussen goed voor uzelf en elkaar 
 
De secretaris         De voorzitter 
Cnaepkens Dominique       Johan Bienens 
 
 
 
 


